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Närvarande 

 
Ledamöter: 

 Ken Gammelgård, DHR ordföranden 

Gunnar Slätt, HSO 

Ulrika Voghera, HSO 

 

 
Tjänstemän: 

 Rådets sekreterare Åse Geschwind, tjänstemannen Pernilla Johnni samt 

föredragande tjänstemännen; Erica Björnsson, Jan Prestberg och Jonas 

Selander-Lyckeborg. 

 

 

 
 
 

 § 1 

Val av justerare  
 

Beslut 
Rådet utser Gunnar Slätt att tillsammans med ordföranden Ken 

Gammelgård justera dagens protokoll. 

 

 

 § 2 

Dagordningen fastställs 
Dagordningen godkänns efter justering av flera punkter där det inte varit 

möjligt att få föredragning av någon tjänsteman.  
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 § 3 

Föregående protokoll 
Rådet godkänner protokoll 9/2012 och lägger det till handlingarna. 

 

 

 § 4 

Inkomna skrivelser och protokoll 
Inga skrivelser eller protokoll har inkommit till rådet. 

 

 

 § 5 

Inkomna remisser 
En remiss om förslag till handlingsprogram för regionala stadskärnor har 

inkommit. Handläggare var kallad till rådet för en föredragning men 

kunde inte komma. 

 

 

 § 6 

Ärenden tagna på delegation 
Inga ärenden är tagna på delegation sedan föregående sammanträde. 

 

 

 § 7 

Trafik- och renhållningsnämnden 
Rådet konstaterar att så gott som hela nämnden var närvarande vid rådets 

möte med trafik- och renhållningsnämnden den 22 november. 

Minnesanteckningar från mötet kommer att sändas ut så snart de är 

färdigställda. 

 

 

 § 8 

Stockholms Stads Parkerings AB 
Rådet diskuterar programmet inför studiebesöket hos Stockholms 

Parkering den 18 december 2012. 

 

 



  Råd för funktionshinderfrågor 2013-11-26 (3) 

 

 

 

 

 Genomgång av ärenden 

 
 

 § 9 Abrahamsbergsskolan och Olovslundsskolan, gång- 

och cykelbana samt trafiksäkerhetshöjande åtgärder 
Föredragande tjänsteman Erica Björnsson från 

trafikplaneringsavdelningen. 

 

 

Erica Björnsson presenterar det ärende som ska tas upp i trafik- och 

renhållningsnämnden den 10 december 2012 (§ 9). Nämnden har att ta 

ställning till ett inriktningsbeslut om en investering på ca 10 mnkr för 

gång- och cykelbana längs Gustav III väg och Abrahamsbergsvägen samt 

trafiksäkerhetshöjande åtgärder vid Abrahamsbergs- och 

Olovslundsskolorna. 

 

Rådets synpunkter 

Rådet understryker vikten av att gång- och cykelbanor alltid hålls 

separerade på ett tydligt och konkret sätt, det räcker inte med bara en 

målning i gatan. Det är också viktigt att övergångsställen är tydligt 

markerade, helst med signalsystem. 

 

 

 § 10 Parkeringsplan – slutversion och redovisning av 

remiss 
Föredragande tjänsteman Jan Prestberg från tillståndsavdelningen. 

 

Jan Prestberg informerar om parkeringsplanen som är en del av 

framkomlighetsstrategin. Ärendet tas inte upp vid nämndens sammanträde 

den 10 december 2012 utan kommer troligen upp under våren 2013. 

 

Parkeringsplanen syftar till att det ska bli bättre framkomlighet i staden 

och att det ska bli lättare att få tag på en parkeringsplats för den som 

behöver en. Man vill även uppnå mål om nöjdare resenärer och invånare, 

nöjdare näringsliv och minskad trafiktillväxt. Kontoret har tagit fram 

förslag på förändrade parkeringszoner i innerstaden, skärpta regler för 

boendedispens samt förslag för att utveckla parkeringsregleringen i 
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ytterstaden. 

 

Rådets synpunkter 

Rådet understryker vikten av att angöringsplatser och parkeringsplatser 

reserverade för personer med parkeringstillstånd för rörelsehindrade även 

i framtiden måste finnas i anslutning till entréer i lokaler dit allmänheten  

 

 

har tillträde samt bostadshus. Behovet av dessa parkeringsplatser bör 

finnas med i exploateringsavtalen också i framtiden. 

 

 

 § 11 Framtagande av strategi avseende stadens system 

för skrymmande hushållsavfall 
Föredragande tjänsteman Jonas Selander-Lyckeborg från 

avfallsavdelningen. 

 

Jonas Selander-Lyckeborg presenterar ärendet som tas upp till trafik- och 

renhållningsnämnden den 10 december 2012 (§ 31).  

 

I ärendet ber trafikkontoret om ett uppdrag att utreda och föreslå 

systemlösningar för avlämningsmöjligheter av skrymmande hushållsavfall 

från boende i flerbostadshus samt att ta fram ett gestaltningsprogram för 

återvinningscentraler i världsklass. Enligt miljöbalken åligger det ett 

ansvar för staden att hämta hushållsavfall inklusive skrymmande avfall 

från småhus och flerbostadsfastigheter. Jonas Selander-Lyckeborg 

redogör för ärendet och hur etableringsprocessen ser ut för en 

återvinningscentral i staden. 

 

Rådets synpunkter 

Rådet anser att tillgänglighetsfrågan bör vara tydligt formulerad i det 

gestaltningsprogram som ska tas fram för återvinningscentraler i 

världsklass. 

 

Rådet lyfter även frågan om möjlighet till återbruk av avfall på 

återvinningscentralerna. 

 

 

 § 12 

Bevakningslistan 
Ingenting finns att bevaka. 

 

 § 13 
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Övriga frågor 
Gatuarbete på Fleminggatan/Scheelegatan 

Efter utfört gatuarbete på Fleminggatan/Scheelegatan under sommar 2012 

har ledningsdragande verk inte återställt platsen till den 

tillgänglighetsnivå som den hade innan.  Nu är det en kant på 3-4 cm där 

det tidigare var avfasat och 0 cm kant. Pernilla Johnni undersöker saken 

och återkommer till rådet. 

 

 

Avtackning av ordföranden Ken Gammelgård 

Rådets ordförande Ken Gammelgård flyttar till en annan kommun och 

detta sammanträde är därmed Kens sista rådssammanträde. Rådets 

sekreterare överlämnar en blomma och ett tackkort från 

förvaltningschefen på trafikkontoret Per-Anders Hedkvist. 

Förvaltningschefen tackar Ken för ett mycket gott samarbete.  

 

 *** 

 

Ken Gammelgård tackar rådet och kontoret för tiden i rådet för 

funktionshinderfrågor och för det gångna året. 

 

 *** 

 

 

 

Vid protokollet 

 

 

 

Åse Geschwind 

 


